
mevrouw Hermann het punt van de
kinderopvang vervolgens nogmaals
helemaal bij het kabinet, bij de
overheid neerlegt. Wat vindt zij er nu
van, als wij zouden zeggen, wijzend
naar de zorgsector: ziekenhuizen,
kom zelf ook eens met ideeën en
start kinderopvang binnen je bedrijf.
Het zijn vaak grote bedrijven en
dergelijke bedrijfsopvang moet toch
mogelijk zijn. Wil GroenLinks zich
daar ook voor inzetten? Het is
natuurlijk erg makkelijk om iedere
keer maar weer bij de overheid te
vragen om nog meer geld, nog meer
plaatsen – nog afgezien van het feit
dat het heel lastig is gebouwen te
vinden om die kinderopvang in te
realiseren. Daarom nogmaals mijn
vraag aan mevrouw Hermann: wilt u
de verantwoordelijkheid ook echt bij
die sector leggen?

Mevrouw Hermann (GroenLinks):
Uiteraard; wij hebben in dit land
elkaar allemaal nodig, maar op dit
moment praten wij over de
begroting van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport met de bewinds-
vrouwen. Dat betekent dat ik nu
tegen de overheid praat, maar het
betekent in het geheel niet dat ik niet
wel degelijk een beroep wil doen op
alle werkgevers om voor goede
secundaire arbeidsvoorwaarden te
zorgen. Daar kunnen voorstellen
zoals u die noemt, een rol in spelen.
Mijn derde hoofdpuntje, voorzitter,
betreft het medicinaal marihuana-
gebruik. Veel mensen die lijden aan
aids, ME en kanker, vinden daar baat
bij. Het legaal kopen betekent echter
een gang naar de coffeeshop en dat
is voor hen een brug te ver. Wij zien
dat de patiëntenvereniging bij
medicinaal marihuanagebruik een
apotheekfunctie voor hen vervult en
verzoeken het kabinet om via het
patiëntenfonds hier ondersteuning
aan te willen geven. Tevens
verzoeken wij de bewindslieden om
mee te werken aan de ontwikkeling-
smogelijkheden voor legale teelt van
marihuana, waar nu een aantal
burgemeesters initiatieven voor
genomen hebben.

Dan nog enkele kleine puntjes,
voorzitter. Ik wijs erop dat met name
het minderhedenbeleid er in de
begroting erg bekaaid van afkomt. Ik
zou de minister willen vragen om dit
uit te werken, met name waar het
het aspect van de onderconsumptie
betreft en het te weinig toegankelijke
zorgaanbod.

Wat betreft de voorzieningen voor
anorexiepatiënten zien wij dat er
lange wachtlijsten zijn. Wij vragen de
minister om daar een uitweg in te
bieden.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De vergadering wordt van 12.33 uur
tot 13.18 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Wilders.

De heer Wilders (VVD): Mijnheer de
voorzitter! Ik zou de regering een
brief willen vragen omtrent de
huidige stand van zaken ten aanzien
van de situatie in Irak. Zoals bekend,
vinden er thans geen inspecties
plaats ten aanzien van de massa-
vernietigingswapens in dat land en
de gewenste ontwapening van dat
land. Nederland is samen met de
Britten al enige tijd bezig consensus
binnen de Veiligheidsraad te
bereiken over een resolutie die zowel
de belangrijke ontwapeningskwestie
alsook de sancties, de humanitaire
vraagstukken en andere onderwer-
pen regardeert. De VVD-fractie maakt
zich ernstig zorgen over het
uitblijven van die consensus,
waaraan grote risico’s zijn verbon-
den, zeker als het gaat om de
herbewapening van Irak nu – zoals
gezegd – geen indringende inspec-
ties plaatsvinden.

Ik zou in de gevraagde brief niet
alleen de laatste stand van zaken
willen vernemen omtrent de
Nederlands-Britse ontwerpresolutie,
zoals welke leden van de Veiligheids-
raad nu nog ten aanzien van welke
punten problemen hebben, maar ook
een inschatting van de regering van
de situatie in Irak, vooral wat betreft
de herbewapening. Het gevoel van
urgentie lijkt helaas te ontbreken,

althans bij sommige leden van de
Veiligheidsraad. Helaas ontbreekt ook
een passage over Irak in de brief van
de minister van Buitenlandse Zaken
van afgelopen maandag over de
werkzaamheden van de Veiligheids-
raad. Om die reden doe ik het
verzoek nu en de VVD-fractie zou de
brief graag binnen een week willen
ontvangen.

De voorzitter: Een dergelijk verzoek
komt normaal gesproken in een
procedurevergadering aan de orde,
maar deze vergadering van de vaste
commissie voor Buitenlandse Zaken
is verschoven naar de volgende
week. De heer Wilders heeft urgentie
aangegeven. Naar mij blijkt, wenst
niemand het woord over dit
onderwerp en daarom stel ik ook
voor, het stenogram van dit deel van
de vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Vaststelling
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport (XVI) voor
het jaar 2000 (26800-XVI).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.
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Mevrouw Van Blerck-Woerdman
(VVD): Voorzitter! De VVD-fractie wil
bij de behandeling van de begroting
van VWS een algemene lijn uitzetten
over de wijze waarop zij tegen een
aantal zaken aankijkt. Daarna zal de
heer Weekers onderwerpen
behandelen als de ouderenzorg en
de werkdruk. Alle andere thema’s
zullen wij bij de zorgnota behande-
len.

Voorzitter! Als wij spreken over de
volksgezondheid kan geconstateerd
worden, dat wij elkaar en onszelf
dagelijks een goede gezondheid
toewensen. Daarom scoort een
goede, betaalbare en toegankelijke
gezondheidszorg hoog in de beleving
van de mensen in het land. De beide
bewindslieden werken er hard aan;
dat moge duidelijk zijn. Er gaat ook
veel extra geld naar die zorg toe
maar toch kampt de zorgsector
voortdurend met problemen in

Hermann
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